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Vragen van het lid Ceder (ChristenUnie) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Supermarkteigenaren 
verplaatsen tabaksverkoop naar eigen speciaalzaken in aanloop naar verbod» 
(ingezonden 17 januari 2024). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het artikel «Supermarkteigenaren verplaatsen 
tabaksverkoop naar eigen speciaalzaken in aanloop naar verbod», waarin 
staat dat meerdere supermarkteigenaren op de hoek van hun supermarkt een 
tabakswinkel openen om tabaks- en aanverwante producten te kunnen blijven 
verkopen en hier een verdienmodel van maken?1 

Vraag 2
Wordt bijgehouden op welke wijze het aantal tabaksverkooppunten zich 
ontwikkelt, gezien het verplichte registratiesysteem pas ingaat per 1 juli 2024, 
gelijktijdig met het verkoopverbod voor supermarkten? 

Vraag 3
Zo ja, wat zijn de zichtbare trends hierin? Hoe hoog is de stijging van het 
aantal nieuwe verkooppunten? Daalt het totaalaantal verkooppunten in lijn 
met de voorspellingen van het SEO? 

Vraag 4
Vanaf wanneer is een absolute of relatieve stijging van het aantal nieuwe 
verkooppunten voldoende reden om beleid te veranderen? 

Vraag 5
Wat zouden extra maatregelen kunnen zijn om meer te sturen op het aantal 
nieuwe verkooppunten, los van de registratie- of vergunningsplicht? 

Vraag 6
Bent u voornemens om aanvullende maatregelen te nemen jegens super-
markten die tabaksverkooppunten verplaatsen naar een plaats zeer vlakbij de 
supermarkt? Zo ja, aan welke maatregelen denkt u? 

1 FD. 8 januari 2024, «Supermarkteigenaren verplaatsen tabaksverkoop naar eigen speciaalzaken 
in aanloop naar verbod» (https://fd.nl/samenleving/1502252/supermarkteigenaren-verplaatsen-
tabaksverkoop-naar-eigen-speciaalzaken-in-aanloop-naar-verbod)
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Vraag 7
Bent u bereid om in gesprek te gaan met supermarkteigenaren die verkoop-
punten geopend hebben of dit voorts van plan zijn? 

Vraag 8
Wat vindt u van de ontwikkeling dat gemakszaken, zoals de Primera die een 
lid uit de tabaksindustrie in het bestuur hebben, concentratiepunten dreigen 
te worden, of al zijn, met de verkoop en voornaamste inkomensbron van 
verschillende verslavingsmiddelen, zoals gokartikelen en tabaksproducten? 

Vraag 9
Bent u op de hoogte van het feit dat er winkeliers zijn die tot 1 januari 2024 
vapes met smaakjes verkochten, en nu het smaakjesverkoopverbod in is 
gegaan en er geen registratieverbod is, over zijn gegaan of gaan op de 
verkoop van overige tabakswaren?2 

Vraag 10
Wat vindt u van deze ontwikkeling? Bent u bereid om maatregelen te nemen 
en deze ontwikkeling tegen te gaan?

2 TabakNee!, 8 januari 2024, «Tabaksverkopers reageren wisselend op smaakverbod en super-
marktban» (https://www.tabaknee.nl/nieuws/item/2920-tabaksverkopers-reageren-wisselend-
op-smaakverbod-en-supermarktban)
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